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104 20 Stockholm 
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Idrottsnämnden PROTOKOLL 2/2019 

  

 

 

   
 

 Tid Tisdagen den 19 februari 2019 kl. 16:00 – 16:15 
   

 Plats Eatery Luma Park, Lumaparksvägen 7, Hammarby Sjöstad 
   

 Justerat Måndagen den 25 februari 2019 

 

 

 

  

Karin Ernlund                                          Tobias Johansson           

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Karin Ernlund (C), ordföranden  

Tobias Johansson (V), vice ordföranden  

 

Bo Sundin (M)  

Hugo Laigar (M)  

Daniele Fava (L)  

Anders Lindell (MP)   

Alexander Lindholm (S)  

Suhur Salahyusuf (S)  

Ulla Sjöbergh (S) 

Felicia Junger (V) 

  

 
Tjänstgörande ersättare: 

Mikael Sundin (M)                                                       för Nike Örbrink (KD) 

 
Ersättare:   

Karin Franck (M)  

Billy Östh (M) 

Camilla Bergman (L) 

Michaela Kotschack Thurn (MP) 

Elin Larsson (C) 

Hanna Nahman (S)   

Sandra Zuniga Michel (S)  

Moissis Nikolaidis (S) 

Lina Hultman (V) 

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Carina Braun, 

Sophie Dahlberg, Camilla Hagman, Marie Norrberg, Susanne Olsson, 

Robert Sköld, Cecilia Solman, borgarrådssekreteraren Lisa Falk (C), och 

personalföreträdare Hasse Eriksson. 
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§ 1 
Godkännande av föredragningslista 
 
Beslut 

Idrottsnämnden beslutar fastställa föredragningslista. 

 

 

 

 § 2 
Anmälan av justerat protokoll från föregående 
sammanträde 
 
Beslut 

Idrottsnämnden beslutar att godkänna anmälan av protokoll nr 

1/2019 från nämndens sammanträde den 29 januari 2019, som 

justerats den 4 februari. 

 

 
 

 § 3 
Val av justerare och tid för justering 
 
Beslut 

Idrottsnämnden utser vice ordföranden Tobias Johansson (V) att 

tillsammans med ordföranden Karin Ernlund (C) justera dagens 

protokoll. 

 

Justering sker måndagen den 25 februari 2019. 

 

  

 § 4 
Anmälningsärenden 
 

A. Åkeshov sim- och idrottshall, slutrapport 

B. Protokoll från februari 2019 för Rådet för 

funktionshinderfrågor – Dnr 01.03/108/2019 

C. Tjänsteresa till Tokyo i samband med konståknings VM 2019 

            Dnr 01.02/107/2019 

D. Anmälan  av nytt dataskyddsombud för idrottsnämnden 

enligt Europeiska unionens dataskyddsförordning –  

Dnr 01.02/110/2019 
 
 
Beslut  

Idrottsnämnden beslutar 

 

Anmälningarna läggs till handlingarna. 
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§ 5 
Verksamhetsberättelse 2018 för idrottsnämnden 
Dnr 01.02/1001/2018 
 
Beslut 

Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 

 

1. Nämnden godkänner förslag till verksamhetsberättelse för 

2018 inklusive bilagor och överlämnar den till 

kommunstyrelsen. 

 

2. Fordringar om 324 421 kronor nedskrivs enligt stadens 

regler för ekonomisk förvaltning. 

 

3. Nämnden begär ombudgetering till 2019 inom 

investeringsbudgeten för konstsnöspår i Ågesta om 3,2 

mnkr. 

 

4. Nämnden begär ombudgetering till 2019 inom 

investeringsbudgeten för latrintömningsstation vid Eriksdal 

om 1,2 mnkr. 

 

 
Handlingar i ärendet 

Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 30 januari 2019. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

 

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Tobias Johansson (V) 

m.fl. samt Alexander Lindholm (S) m.fl. enligt följande: 

 

Under föregående mandatperiod dubblerade majoriteten 

investeringarna och började bygga ikapp lokalbristen. Vi ser hur 

våra satsningar resulterat i väl uppfyllda mål i 

verksamhetsberättelsen för 2018. Det handlar bland annat om ökad 

tillgänglighet för idrottsverksamhet till alla stockholmare och ökad 

simkunnighet.  
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Vi förutsätter att den nya majoriteten fortsätter på den inslagna 

vägen att satsa på de prioriterade grupperna för att locka fler 

ungdomar och tjejer till badhusen och idrottshallarna.  

 

Vi har också sett att det arbetet som gjorts har varit starkt 

bidragande till en ökad integration. Vårt arbete med att hålla ned 

kostnaderna för att kunna utöva sin idrott har varit framgångsrikt 

och minskat trösklarna för att kunna idrotta. Vi hoppas att även det 

arbetet fortgår så att fler unga kan engagera sig i idrott och motion. 

 

Nämnden har också uppnått de högt ställda miljömålen för köpt 

energi, årlig energiproduktion baserad på solenergi samt sänkt 

fjärrvärmeförbrukning. Vi har dessutom ökat tryggheten vid våra 

idrottsanläggningar.  

Budgeten visar även på ett litet överskott som, om möjligt, bör 

överföras till nämnden för 2019 års verksamheter och investeringar. 

Framför allt bör överskott på miljöområdet tillställas nämndens 

förfogande även framöver eftersom klimatfrågan är en av de 

viktigaste frågorna vi har att hantera. 

 

 

 

 § 6 
Inhyrning av Liljeholmshallarna 
Dnr 02.03.01/1063/2018 

 
Beslut 

Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 

 

1. Idrottsnämnden godkänner föreslagen förhyrning av Lilje-

holmshallarna. 

 

2. Idrottsnämnden godkänner den bedömda hyreskostnaden 

om 12,1 mnkr år1 och överlämnar ärendet till 

kommunstyrelsens ekonomiutskott för godkännande av 

föreslagen förhyrning. 

 

3. Idrottsnämnden ger, efter godkännande i kommunstyrelsens 

ekonomiutskott, förvaltningen i uppdrag att teckna hyresav-

tal i enlighet med vad som anges i detta tjänsteutlåtande. 

 

 

 
Handlingar i ärendet 

Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 27 januari 2019. 
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Nämndens behandling av ärendet  
 

 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 
 
Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 

 
Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Tobias Johansson (V) 

m.fl. samt Alexander Lindholm (S) m.fl. enligt följande: 

 

Vi är glada över att en förlängning av inhyrningen i 

Liljeholmshallarna är klar och att de idrottsföreningar som har sin 

verksamhet i hallarna kan fortsätta de kommande fem åren.  

Det vi tycker är synd är att inte avtalet likt det avtalet som gällde 

innan är på 10 år. Ett 10 årigt avtal hade varit bra för att garantera 

en förutsägbarhet för idrotten. Speciellt som Liljeholmskajen och 

området kring hallen kommer att stå inför en expansiv byggfas de 

kommande åren. 

 

 

  

§ 7 
Ungdomsledarstipendier 2019 
Dnr 04.01/89//2019 

 
Beslut 

Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 

 

Idrottsnämnden godkänner stipendiekommitténs förslag till 

ungdomsledarstipendiater 2019 

 
Handlingar i ärendet 

Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 28 januari 2019. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 
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 § 8 
Ombyggnad och upprustning, alternativt nybyggnad av 
Västertorps sim- och idrottshall 
Dnr 08.03.01/40/2019 

 
Beslut 

Idrottsnämnden beslutar enligt förvaltningens förslag: 

 

Idrottsnämnden godkänner redovisad slutrapport där 

fastighetskontoret avslutar sitt uppdrag gällande ombyggnad och 

upprustning, alternativt nybyggnad av Västertorps sim- och 

idrottshall. 

 
Handlingar i ärendet 

Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 16 januari 2019. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 
Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 
Beslutsgång 

Ordföranden Karin Ernlund (C) finner att nämnden beslutar enligt 

förvaltningens förslag. 
 

Särskilt uttalande 

 Särskilt uttalande lämnas av vice ordföranden Tobias Johansson (V) 

m.fl. samt Alexander Lindholm (S) m.fl. enligt följande: 

 

Vi anser att det är positivt att det, i förvaltningens slutrapport, 

äntligen har kommit förslag på lösningar på frågan om Västertorps 

sim- och idrottshall, även om det blir längre från tunnelbanan och 

närmare vägen vilket riskerar att öka trafiken. Vår förhoppning är 

att den nya hallen placeras så att cykelvägar och tillgång till 

kollektivtrafik planeras in från start.  

Med den föreslagna nybyggnationen kan den gamla hallen 

användas under tiden som den nya byggs upp, vilket är viktigt inte 

minst för simundervisningen och för de skolor som har 

idrottsundervisning där.  

 

Vidare vill vi uppmärksamma att Mellanbergsparken redan är högt 

exploaterad, så vi förutsätter att grönkompensation utgår och att 

parkeringsytor inte ytterligare får nagga parkens yta i kanten. 

Utomhusbadet som är mycket uppskattat anser vi ska vara kvar med 

nuvarande driftsform och med bibehållen fri entré. 
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Vi ser med oro på de signaler vi uppfattat från majoriteten att 

simhallen ska finansieras genom en OPS-lösning. Går staden in i en 

sådan samverkan kommer det att kunna ha en negativ inverkan på 

stadens finanser och Stockholmsidrotten under lång tid framöver. 

 

I kommande planprocesser utgår vi från att det kommer finnas 

möjligheter för politiken och medborgare att ha ytterligare 

synpunkter på simhallens inriktning och utformning. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordföranden Karin Ernlund (C), Bo 

Sundin (M) m.fl., Daniele Fava (L) och Anders Lindell (MP) enligt 

följande: 

 

Västertorp sim- och idrottshall har uppnått sin tekniska livslängd 

och är i stort behov av upprustning alternativt nybyggnation. 

Eftersom bristen på bokningsbara tider i stadens anläggningar, 

speciellt idrottshallar, är akut och omfattningen av 

renoveringsbehovet är så stort är bedömningen att det bästa 

alternativet är nybyggnation på en annan plats. På så sätt kan 

nuvarande anläggning vara i bruk tills den nya anläggningen är klar.  

 

Platsen längst ner vid motorvägen i Mellanbergsparken är dessutom 

en bra placering av en ny sim- och idrottshall. Den nya hallen kan 

utgöra en bullervägg mot den populära parken som därför kan 

användas än mer av stockholmarna. Den nya placeringen är förvisso 

längre bort från Hägerstensåsens tunnelbanestation men har goda 

gång- och cykelvägar från både Hägerstensåsen, Västertorp, 

Fruängen och Älvsjö. Det är viktigt att säkerställa att gång- och 

cykelvägarna till och från den nya hallen är väl upplysta, trygga och 

säkra för att barn och ungdomar tryggt ska kunna ta sig till och från 

hallen.  

 

Förslaget att finansiera den nya hallen genom att en extern aktör 

genomför investeringen och att idrottsförvaltningen blir hyresgäst 

hos den externa aktören är något som den grönblå majoriteten ser 

positivt på. Med tanke på det stora behovet av investeringar, i både 

nya anläggningar och i upprustning av befintliga anläggningar, 

måste staden hitta fler aktörer som vill vara med och investera i 

idrotten i Stockholm. Alternativet är att föreningarna och 

söderortsborna får vänta ännu längre på den nödvändiga 

nybyggnationen. Att söka nya kreativa och ekonomiskt ansvarsfulla 

finansieringslösningar är en nödvändighet för att kunna tillgodose 

de stora behoven i Stockholm.  
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Det är viktigt att den nya finansieringslösningen är ekonomiskt 

ansvarsfull och att staden garanterar att utformningen sker i nära 

dialog med de föreningar som är verksamma i nuvarande hall och 

att den nya anläggningen blir tillgänglig för alla grupper.  

 

Förutom att pressa kostnader är det viktigt att hitta sätt att pressa 

tidsplanen. Eftersom bristen på anläggningar är stor och med tanke 

på att Västertorps sim- och idrottshall uppnått sin tekniska 

livslängd, är det viktigt att den nya hallen kan komma på plats så 

snabbt som möjligt och att nuvarande anläggning kan användas så 

effektivt som möjligt under byggtiden.  

 

  

 

§9 

Övrigt 

Ledamot Alexander Lindholm (S) ställde frågan angående 

konstgräs på Högdalen BP och anförde följande: 

På idrottsnämnden i december frågade jag om Högdalen BP och när 

den skulle få konstgräs. Svaret står i protokollet; det är en 

ersättningsinvestering som ska anläggas 2019. Men nu får vi från 

fotbollsförbundet och Högdalen AIS höra att planen är uppskjuten 

på obestämd framtid. Samtidigt står det i verksamhetsplanen för 

2019 att bara 15,8 miljoner av 30 miljoner i budget för 

ersättningsinvesteringar är intecknade. Vad är det som hänt och 

varför läggs inte konstgräs 2019 när det var ambitionen och det 

verkar finnas resurser i budget? 

 

Förvaltningens svar; I budgetunderlaget söker vi för de 

ersättningsinvesteringar som vi ser. Där beskriver vi projekten samt 

skickar med ärendena från Exploateringskontoret och 

Stadsbyggnadskontoret där det visar att vi kan inrymma vår 

investering i det exploateringsprojektet, i detta fall går inte det på 

Högdalens BP och har därmed fått nej i nästa steg. 

 

 

Alexander Lindholm (S) ställde följande fråga angående 

Djurgårdens IF till förvaltningen: 

I går kunde man läsa i Aftonbladet att föreningar hemmahörande i 

Stockholm Stad i mycket unga åldrar petar barn från lag de tillhört. 

Det här är föreningar som får föreningsstöd och andra stöd i 

miljonklassen från staden. Hur kommer förvaltningen följa upp de 

här uppgifterna som om de stämmer är oförenliga med vår syn på 

ungas idrottande? 

 



Sida 9 av 9 

 

 
 

 

Idrottsförvaltningen 

Box 8313 

104 20 Stockholm 
www.stockholm.se/idrottsforvaltningen 

 

 

 

 

Förvaltningen svarar att dom tar tag i frågan omgående och kommer 

vidta de åtgärder som behövs ifall de berörda föreningarna inte 

följer de principer och regler som förvaltningen har för 

bidragsgivning. 

 

 

Skrivelse för beredning 

Vice ordföranden Tobias Johansson (V) och ledamot Felicia Junger 

(V) lämnande följande skrivelse till idrottsnämnden: 

 

Dragning om bärande tak- och stomkonstruktion 

Vi önskar att nämnden ska få en kortare aktuell lägesrapport från 

fastighetskontoret och idrottsförvaltningen om sim/sport/ishallarnas 

skick med fokus på de bärande tak- och stomkonstruktionernas 

status just nu till kommande sammanträde i mars 2019. Detta mot 

bakgrund av bl.a. Zinkedamms ishall. Detta ser vi inte som en 

partiskiljande fråga då våra partier växelvis under de senaste 12 

åren varit i majoritet. 

 

Beslut 

Idrottsnämnden beslutar att överlämna skrivelsen till 

idrottsförvaltningen för beredning. 

 

 

 

 

 

 

Vid protokollet 

 

Marie Norrberg 

 

                             

 

  

 


